
Till Ulf Rapp 

På tisdag ska BON fatta beslut om en ny modell för elevpeng till fristående skolor. 
Igen. Dessa beräkningsgrunder förändras nästan varje år och varje gång hittas nya 
saker som måste rättas till från kommunens sida. Denna gången förändras dels 
ersättning för elev i fritidshem, ersättning för lokalkostnader samt en socioekonomisk 
omfördelning. Det totala nettot för Gaddenskolan innebär en kraftig minskning av 
intäkter på tre veckors varsel. Att göra så kraftiga anpassning på så kort tid är mycket 
svårt. 

Min fråga till dig är, är Bollebygds kommun medveten om hur denna förändring 
påverkar Gaddenskolan på kort sikt? 
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